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Protokół nr 3/2019                                                                                                                             

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 22 stycznia 2019 r. 

 

          Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 1330 do godz. 1443.                                                                           

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Jolanta Kawecka - przewodnicząca Komisji.                        

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 4 członków Komisji 

(radni: Jolanta Kawecka, Alicja Wiśniewska, Michał Nowak i Przemysław Pytlik).  W trakcie 

trwania posiedzenia doszli radni: Waldemar Matuszek i Edward Odelga.   

Listę obecności członków Komisji załącza się do protokołu.     

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 2/2018 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

z dnia 11 grudnia 2018 r. 

2. Rozpatrzenie zasadności skargi Nr OR-I.1510.30.2018 na dyrektora Miejskiego 

Zarządu Dróg w Opolu. 

3. Rozpatrzenie zasadności skargi Nr OR-I.1510.31.2018 na Prezydenta Miasta Opola. 

4. Rozpatrzenie zasadności skargi Nr OR-I.1510.32.2018 na bezczynność Prezydenta 

Miasta Opola. 

5. Rozpatrzenie zasadności skargi Nr OR-I.1510.34.2018 na działalność dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Opolu. 

6. Rozpatrzenie zasadności skargi Nr OR-I.1510.37.2018 na działania Prezydenta Miasta 

Opola.  

7. Rozpatrzenie petycji Nr OR-I.152.10.2018 dotyczącej uhonorowania Lecha Wałęsy 

poprzez odsłonięcie pamiątkowej tablicy. 

8. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji bez uwag zatwierdziła protokół nr 2/2018  

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 11 grudnia 2018 r. 4 głosami za 

(Michał Nowak, Alicja Wiśniewska, Jolanta Kawecka i Przemysław Pytlik). 

Przewodnicząca Jolanta Kawecka oraz radny Przemysław Pytlik z przyczyn technicznych 

zagłosowali ręcznie za przyjęciem protokołu. 

 

Do punktu 2. porządku obrad:  

Z powodu nieobecności radnego badającego skargę – Waldemara Matuszka, 

przewodnicząca Komisji zarządziła przejście do obradowania nad kolejnym punktem 

porządku obrad. 
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Do punktu 3. porządku obrad:  

Przewodnicząca Komisji – Jolanta Kawecka przedstawiła wyniki badania zasadności 

skarg nr OR-I.1510.31.2018 złożonej przez mieszkańca Opola na Prezydenta Miasta Opola 

dotyczącej organizacji ruchu w rejonie ulic Wrocławskiej, Ściegiennego, Niedurnego oraz 

postoju taxi przy ul. Ściegiennego. 

W punkcie pytania i dyskusja nikt się nie wypowiedział. 

Stanowisko radnej uznającej skargi za nieuzasadnione zostało poddane pod głosowanie. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnej w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (Jolanta 

Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, Przemysław Pytlik, Alicja 

Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały Radzie 

Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Po zrealizowaniu punktu 3. porządku obrad przewodnicząca Komisji – Jolanta Kawecka 

powróciła do obradowania nad punktem 2. porządku obrad. 

Do punktu 2. porządku obrad:  

Radny Waldemar Matuszek przedstawił wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.30.2018 złożonej przez mieszkankę Opola na dyrektora Miejskiego Zarządu 

Dróg w Opolu dotyczącej wydanych pozwoleń na budowę oraz wycinki drzew przy realizacji 

inwestycji „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 435 w Opolu, a także w kwestii kompetencji, 

podejmowania uchwał oraz opiniowania projektu przebudowy drogi przez  Radę Dzielnicy 

Żerkowice. 

Pytania zadał radny Michał Nowak, a odpowiedzi udzielił radny Waldemar Matuszek. 

Dyskusji nie podjęto. 

Stanowisko radnego uznającego skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod głosowanie. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnego w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za 

(Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, Przemysław Pytlik, 

Alicja Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały Radzie 

Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 4.  porządku obrad:  

Radna Alicja Wiśniewska przedstawiła wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.32.2018 złożonej przez mieszkańca Opola na bezczynność Prezydenta Miasta 

Opola dotyczącej  zapewnienia dostępu do nieruchomości przy ul. Sienkiewicza 5 w Opolu.  
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Pytania zadali radni: Michał Nowak i Waldemar Matuszek.  

Odpowiedzi udzielili: radna Alicja Wiśniewska oraz Agnieszka Radlak – naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miasta Opola.  

W dyskusji udział wzięli radni: Michał Nowak, Alicja Wiśniewska, Waldemar Matuszek, 

Przemysław Pytlik i Jolanta Kawecka.        

Stanowisko radnej uznającej skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod głosowanie. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnej w jawnym głosowaniu 5 głosami za (Jolanta Kawecka, 

Waldemar Matuszek, Edward Odelga, Przemysław Pytlik, Alicja Wiśniewska), przy braku 

głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się (Michał Nowak). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały Radzie 

Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 Do punktu 5.  porządku obrad:  

Wyniki badania zasadności zarzutów skargi nr OR-I.1510.34.2018 złożonej przez 

mieszkańca Opola na dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Opolu przedstawiła 

radna Jolanta Kawecka badająca skargę. 

Pytania zadali radni: Alicja Wiśniewska oraz Michał Nowak. 

Odpowiedzi udzielili radna Jolanta Kawecka oraz Zdzisław Markiewicz – dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Opolu. 

Dyskusji nie podjęto. 

Stanowisko radnej uznającej skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod głosowanie. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnej w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (Jolanta 

Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, Przemysław Pytlik, Alicja 

Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały Radzie 

Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 6.  porządku obrad:  

Radny Przemysław Pytlik przedstawił wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.37.2018 złożonej przez mieszkańca Opola na działania Prezydenta Miasta 

Opola dotyczącej wydania zgody na palenie ognisk na opolskim Rynku. 

Pytania zadała radna Jolanta Kawecka, a odpowiedzi udzielił Łukasz Śmierciak – naczelnik 

Biura Promocji Urzędu Miasta Opola. 
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W dyskusji udział wzięli radni: Przemysław Pytlik, Michał Nowak, Waldemar Matuszek i 

Edward Odelga oraz Łukasz Smierciak – naczelnik Biura Promocji Urzędu Miasta Opola. 

Stanowisko radnego uznającego skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod głosowanie. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnego w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za 

(Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, Przemysław Pytlik, 

Alicja Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały Radzie 

Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 7.  porządku obrad:  

Radny Edward Odelga przedstawił swoje stanowisko w sprawie petycji nr OR-

I.152.10.2018 złożonej w imieniu reprezentacji opozycjonistów aktywnie działających w 

latach 80-89, której przedmiotem jest uhonorowanie Lecha Wałęsy jako człowieka - symbolu 

doprowadzającego do przełomowych wyborów parlamentarnych 4 czerwca 1989 roku 

poprzez odsłonięcie pamiątkowej tablicy. 

 

Pytania zadali radni: Waldemar Matuszek, Jolanta Kawecka. 

Odpowiedzi udzielił Grzegorz Marcjasz – Sekretarz Miasta Opola. 

Radny Waldemar Matuszek i radna Jolanta Kawecka zgłosili prośbę o przygotowanie wykazu 

komu w mieście Opolu przyznano tablicę upamiętniającą z podziałem na osoby żyjące i 

nieżyjące. 

W dyskusji udział wzięli radni: Jolanta Kawecka, Michał Nowak i Przemysław Pytlik. 

Stanowisko radnego rozpatrującego petycję o nieuwzględnieniu jej zostało poddane pod 

głosowanie. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnego w jawnym głosowaniu 4 głosami za (Jolanta Kawecka, 

Michał Nowak, Edward Odelga, Alicja Wiśniewska), przy 1 głosie przeciwnym (Przemysław 

Pytlik) i przy 1 głosie wstrzymującym się (Waldemar Matuszek). 

Z przyczyn technicznych Przewodnicząca Komisji – Jolanta Kawecka błędnie zaznaczyła 

głosowanie. Na jej prośbę w protokole odnotowano, ze radna jest za przyjęciem stanowiska 

radnego rozpatrującego petycję. 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały Radzie 

Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 
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Do punktu 8.  porządku obrad:  

W punkcie Sprawy różne Komisji nie zgłoszono żadnych spraw. 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.    

 

        Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                        

  Radna Jolanta Kawecka 

 

 

 

Protokołowała:          

   

Joanna Panas 


